
 

Algemene Vergadering 15 november: 
VGOmedia: niet alleen pensioen, ook welzijn 
 
VGOmedia wil in de toekomst niet alleen doen waar het tot nu toe om ging, namelijk 
streven naar een goed pensioen, maar ook nadrukkelijk het welzijn ‘in de meest ruime zin’ 
van de leden bevorderen. Zo staat het in de nieuwe statuten, die tijdens de Algemene 
Vergadering van 15 november in eerste lezing aan de orde waren. Bestuurslid en jurist 
Gert Dekkers lichtte, voor de ruim vijftig aanwezigen in een van de zalen van Beeld & 
Geluid, de voorstellen toe.*) De naam van de vereniging zal worden gewijzigd in 
‘Vereniging van gepensioneerde medewerkers van media- en aanverwante organisaties 
(VGOmedia)’. Verder wordt het mogelijk om (als nog niet gepensioneerde) aspirant-lid te 
worden.  
 
Voor goedkeuring van de nieuwe statuten is een twee derde meerderheid vereist, daarom 
kot dit onderwerp in de volgende ledenvergadering opnieuw aan de orde; dan zal er 
hoofdelijk worden gestemd. Voor nu machtigde de vergadering het bestuur door te gaan 
met de voorbereidingen. 
 
Nieuwe wet 
Vaste gast op de VGOmedia-ledenvergaderingen is José Claus, voorzitter van het uitvoerend 
bestuur van PNO Media. Het fonds is druk bezig, vertelde ze, met de invoering van de Wet 
Toekomst Pensioenen (WTP), oftewel de overgang naar het nieuwe pensioenstelsel. Waarbij 
PNO de dialoog met alle betrokken partijen (het zijn er 18) zoekt. Ze was blij, zei Claus, ‘met 
een actieve vereniging van gepensioneerden.’  
Het ‘transitieplan’ moet per 1 januari 2024 klaar zijn voor het overleg en een jaar later 
definitief zijn vastgesteld. Nog weer twee jaar later, 1 januari 2027, wil PNO Media 
daadwerkelijk overstappen op het nieuwe stelsel. 
 
Indexeren? 
De belangrijkste vraag – altijd onuitgesproken aanwezig in de najaarsvergadering – kon José 
Claus opnieuw niet beantwoorden. Daarvoor was het op 15 november nog te vroeg. Wel zei 
ze: “Als we kúnnen indexeren, dan zúllen we indexeren”.  
Voor VGOmedia-lid Jan Nagel was dat niet genoeg. Hij had een motie voorbereid die door de 
vergadering met applaus werd gesteund. De motie riep PNO op om ‘de ruimte die er is om te 
indexeren maximaal te gebruiken en om een fors begin te maken met het inlopen van de 
achterstand (door het niet-indexeren de afgelopen jaren – red.) die nu 24,94% bedraagt’. 
Vicevoorzitter Anton de Becker praatte de vergadering bij over het ‘hoorrecht’ dat volgens 
de WTP organisaties van gepensioneerden toekomt. Formeel hebben we daarmee niet veel 
invloed, zei hij, want hoorrecht is de lichtste vorm van inspraak. Maar VGOmedia heeft er 
wel vertrouwen in. “Goedkeuring door VGOmedia moet belangrijk zijn voor het fonds”, 
stelde hij. 
Aan het eind van de vergadering vertelde conservator Bas Achterberg van Beeld & Geluid 
over de voering van 50 jaar Lokale Omroep in Nederland. Er komt onder meer een ‘Dag van 
de lokale omroep’ via de landelijke publieke omroep. 



 

Gloedvol betoog 
Het grootste deel van de vergadering was voor 50plus-senator Martin van Rooijen, die in 
gloedvolle bewoordingen de nieuwe pensioenwet overbodig verklaarde. De oude wet gaf 
ons het beste pensioenstelsel ter wereld ‘en wat doen we, we gooien het in de prullenbak, 
we zetten het bij het oud vuil’. Wat hem betreft kunnen we nog prima uit de voeten met de 
oude wet, zij het met wat aanpassingen – onder andere een vaste rekenrente van 2 of 2,5%. 
Van Rooijen putte hoop uit het partijprogramma van Pieter Omtzigts NSC – met 
pensioendeskundige Agnes Joseph op plaats 8 - waarin staat dat de pensioenopbouw in 
stand moet worden gehouden en de indexatieregels moeten worden versoepeld.  
Van Rooijen wees er nog fijntjes op dat we onder de nieuwe wet als we ons benadeeld 
voelen, niet eens kunnen doorprocederen tot in hoogste instantie. “Voor een dakkapel kun 
je naar de Raad van State, voor je pensioen mag dat niet!” 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


